

#035

香港AEO最新優惠 - 免費買家信用評估 New Benefit to HKAEOs - Free Buyers' Credit Checks

香港海關一直致力為香港AEO爭取更多通關及營商優惠。透過與香港出口信用保險局(信保局)的合作,香港AEO由今年8月1日起可獲10個免費買家信用評估服務,有助他們在拓展業務時應對市場風險。信保局特設了申請表予香港AEO,方便他們使用此項優惠。

香港海關會繼續推動「AEO 2.0」的發展,與不同的機構組織合作,為香港AEO提供更多專享優惠,協助他們提升競爭力以及把握環球商機。







「香港認可經濟營運商」專享優惠 Exclusive Offer to Hong Kong Authorized Economic Operator (AEO)

個買家 免費信用評估 Free Buyers' Credit Checks

Hong Kong Customs has been dedicated to securing more trade benefits for HKAEOs. Through the collaboration with the **Hong Kong Export Credit Insurance Corporation** (HKECIC), HKAEOs are provided with 10 free buyers' credit checks starting from 1 August 2023, which will assist them in coping with the risk while expanding their business. HKECIC has made an application form designated for HKAEOs to enjoy this benefit.

Hong Kong Customs will continue to work with different organizations under the initiative of "AEO 2.0" to attain more exclusive benefits for HKAEOs with a view to providing them competitive edges and connecting them with business opportunities around the globe.



信保局是根據《香港出口信用保險局條例》而成立的法定機構,透過提供出口信用保險服務,保障出口商因商業或政治事故,未能收回款項的風險,從而鼓勵及支持香港出口貿易。

HKECIC is a statutory body established under the Hong Kong Export Credit Insurance Corporation Ordinance with the aim of encouraging and supporting export trade by providing Hong Kong exporters with insurance protection against non-payment risks arising from commercial and political events.

